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متن پرسش

سلام علیکم: استاد برای اجتهاد در فلسفه و عرفان و همچنین در فقه نیز خواندن ادبیات تا چقدر لازم

است؟ آیا علامه طباطبائی و علامه حسن زاده و آیت االله جوادی آملی ادیب هستند (یعنی بر 12 علم

ادبیات تسلط دارند یا خیر؟)

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چون زبان معارف اسلامی و فقه، به عربی ارائه شده و از آن مهمتر

استنادهای این علوم، آیات و روایاتی است که تنها با زبان عربی میتوان ارتباط درستی با آنها برقرار

کرد. باید ادبیات را خوب خواند و بزرگانی که نام بردید در ادبیات عرب سرآمدند حتی از اساتید ادبیات

عرب در ادبیات عرب بالاترند. موفق باشید


